
1

CONSILUL LOCALAL ORASULUI RUPEA
JUDETUL BRASOV

APROBAT FARA AMENDAMENTE IN SEDINTA  C. L. DIN DATA DE
31.05.2017

PRESEDINTE DE SEDINTA

PROCES VERBAL

Incheiat azi, 12.04.2017 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului
Local Rupea.

Din totalul de 15 consilieri in functie fiind prezenti 13 consilieri ,
lipsesc:Elekes Claudia si  Serban Codruta, sedinta este statutara si se pot
adopta hotarari.

Presedinte de sedinta : D-nul Darabant Dan.
La sedinta participa si Primarul orasului Rupea, d-ul Bardas Nicolae

Liviu
Doamnul presedinte de sedinta Darabant Dan supune la vot Ordinea

de zi a sedintei si anume:

Se aproba in unanimitate de voturi (13.voturi)
Se da citire procesului verbal al sedintei anterioare. Se supune la vot si

de aproba cu unanimitate de voturi.
Punctul 1 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau

aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi (13)
Punctul 2 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau

aviz favorabil Cu amendamentul adus de Compartimentul contabilitate
privind modificarea unor sume de la bugetul activitatilor autofinantate.  Se
aproba proiectul de hotarare cu amendamentul adus,  cu unanimitate de
voturi (13)

Punctul 3 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil.

D-ul Marcu – directorul Ocolului Silvic padurea Bogatii, prezinta in
cadrul aceluasi punct, pe langa buget si Raportul de activitate pe anul 2016
al Regiei. De asemenea , aduce la cunostina consilierilor ca in luna mai vor
fi virate sumele alocate UAT , din profitul Regiei, si anume 600000 lei.
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Profitul estimat pentru anul 2017 este d 620000 lei
Se arata ca au obtinut preturi foarte bune la masa lemnoasa. Pretul

pentru populatie este identic in acest an cu cel din 2016, iar cheltuielile au
crescut cu 1% , din cauza procentului repartizat pentru drumurile forestiere.

Au fost plantati puieti pe o suprafata de 2,5 ha , iar piata lemnului este
in crestere.

D-ul Pascu- sa inceapa sa se dea lemn pentru populatie.
D-ul Marcu- au fost scosi 200 mc.
D-ul Primar – am cerut inceperea vanzarii lemnului catre populatie.

Acesta sa fie depozitat intr-un loc accesibil pentru cetateni.
d-ul Marcu Depozitarea intr-un anume loc din oras implica costuri

mult mai mari, dar daca se doreste, trebuie adoptata o Hotarare in acest sens.
D-ul Pascu – propune sa fie doua perioade din an cand poate fi vandut

lemnul catre populatie.
D-ul Marcu – propune o singura perioada.
D-ul Vaida Care este cota de produse secundare?
D-ul Marcu – 1000 mc
D-ul Vaida – Care este cota de produse principale!
D-ul Marcu – nu exista o cota. Ar mai fi 4000 mc disponibil , dar este

licitata de catre firme, existand sa ia o cantitate pentru populatie , dar la
sume mai mari si pe baza unui calcul , in functie de cererile depuse.

D-ul Micu – Din padurile noastre pleaca multe tiruri cu lemn, si nu se
tine cont de faptul ca populatia are nevoie de mai multe lemne. Cererea de
lemne a crescut , deoarece populatia din oras are instalata sisteme de
incalzire pe lemne.

D-ul Pascu- Poate cumpara populatia lemn din produse principale?
D-ul Hellwig- Daca se depaseste cantitatea de lemn din produse

secundare , ce facem cu oamenii?
D-ul Vaida Exista posibilitatea de a licita pentru ca opersoana fizica

sa intre in posesia lemnului?
\D-ul Marcu – Se liciteaza separat
D-ul Primar – Gandti-va cu perioada in care vom da lemn pentru

populatie , ca este foarte important, si de asemenea sa stabiliti si o cota
maxima pe persoana, dar sa poata cumpara in plus daca e nevoie.

D-ul Comaniciu – Necesarul depaseste cota propusa. Sa dam o data
limita de depunere a cererilor si facem un raport si atunci fiecare va primi o
parte la primul pret, iar restul la un pret mai mare.

D-ul Primar – Au fost persoane care au renuntat.
D-ul Marcu – Bugetul acesta este cladit pe produse principale , de

unde se scoate profit  si trebuie sa stim de ce cantitate de lemn aveti nevoie.
D-ul Micu – Sunt persoane care nu au primit lemne, desi au depus

cereri.
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Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi

Punctul 4 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi 13

Punctul 5 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi

Punctul 6 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil, cu urmatorul amendament:

(2)Amplasarea stanilor pe terenurile deţinute de crescatorii de animale, cu orice
titlu, se face la o distanţă de cel puţin 1000 m faţă de căile ferate, drumurile publice sau
hotarele proprietăţilor din domeniul public ori domeniul privat, intravilan sau extravilan

Este propus din partea consiliului ca membru in comisia de pasunat
domnul PASCU.

Punctul 7 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi

Punctul 8 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi

Punctul 9 Secretarul da citrire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi

Punctul 10. Diverse
Secretarul da citire adresei de la liceu cu privire la necesitatea

existentei unui cabinet medical in incinta liceului.
D-ul Primar – am angajat asistent medical la cresa.Este identificat in

incinta liceului un spatiu care ar putea fi amenajat.
D-ul Micu – Am luat legatura cu domnul dr. Dodos. Dar acesta

doreste a fi remunerat.
Secretar – trebuie angajat medic si asistent in conformitate cu

legislatia in vigoare.
Secretarul da citire adresei din partea Parohiei Rupea I care doreste

amplasarea unui monument al eroilor in parcul orasului, alocarea de fonduri
pentru cimitir si reluarea editurii “Foaia Primariei Rupea”

Secretarul da citire adresei de la Spital prin care se solicita decontarea
transportului medicilor navetisti.

D-ul primar- nu este rau sa acordam ceva stimulente financiare pentru
a atrage medicii.

Se da aviz de principiu si se va elabora un prioect de hotarare pentru
sedinta viitoare.

D-na viceprimar – Se fac operatii in Rupea?
Entru comisia de urbanism – SC KAPARI SRL solicita inchirierea a

18 mp de pe str. Republicii 165 pentru amenajarea unei terase .
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Comisia va elabora pana sedinta viitoare un regulament de urbanism
cu privire la regulile de inchiriere ale domeniului public precu si pentru
amenajarea de parcari.

Biserica ortodoxa Fiser solicita fonduri.
Secretarul – pentru obtinerea de fonduri este necesara depunerea unei

solicitari conform Regulamentului pentru finantarea neramburasbila a
unitatilor de cult.

Organizatia Colinele Treansilvaniei doreste un parteneriat cu orasul
Rupea  in vederea promovarii zonei .

Se va face un proiect de hotarare pentru sedinta viitoare, in acest sens
Asociatia Crescatorilor de animale solicita inchirierea sivanului din

Valea Palosului.
D-ul Hellwig – vrea sa multumeasca Consiliului Local pentru sprijinul

acordat in vederea depunerii proiectului pentru reabilitarea bisericii
evanghelice.

Centrala termica de la blocuri – focar de infectie.
Problema locurilor de parcare de la blocuri. D-ul primar propune

infiintarea mai multor locuri de parcare.
O problema este si gaurile din diguri facute de castori.
D-ul Vaida in jurul gropii de gunoi se arunca gunoi . Ar trebi luate

masuri.
D-ul Vaida – propune cumpararea de terenuri intravilane sa le avem la

dispozitie pentru investitori.
La podul catre Daisoara se infiltreaza apa . Este pericol.
D-ul Pascu – DN 13 Fiser este stricat.
D-ul Primar am avut control de la Garda de Mediu – trebuie

indeplinite masurile pana la 24. 04. 2017.

D-na presedinte de sedinta declara sedinta inchisa.

INTOCMIT,
SECRETAR,

Jr. Ioana Roman


